
          TÜRK DERMATOLOJİ DERNEĞİ, SAÇ HASTALIKLARI ÇALIŞMA GRUBU  

YÜRÜTME KURULU RAPORU 

Tarih: 25.09.2019 

Saat:12.00-13.00  

Toplantı yeri: XXVIII. Ulusal Dermatoloji Kongresi, Antalya  

Toplantı No:3 

Toplantı Gündemi: 

1.Saç Hastalıkları Çalışma grubunun 2018-2019 yılları arasındaki daha önce planlanan 

faaliyetleri hakkında bilgi verilmesi  

2.Gelecek yıl içinde gerçekleştirmesi planlanan faaliyetlerin planlanması  

Toplantıya Katılan Üyeler: 

Nilgün Şentürk, Özlem Dicle, Sevil Savaş, Filiz Canpolat, Güneş Gür Aksoy, Filiz Cebeci 

Kahraman, Perihan Öztürk, Semahat Alp Erdal, Deniz Seçkin, Mustafa Turhan Şahin, İjlal 

Erturan, Gökçen Çelik 

Toplantıda Alınan Kararlar: 

1. Bir önceki toplantıda alınan kararlar ve bu kararlar sonrasında yapılan çalışmalar 

tartışıldı. Bu kararlar için yapılması gereken çalışmalara devam edilmesine 

2. Androgenetik alopesi tedavi rehberi çevirisi için dernekten görüş alınmasına (telif hakkı 

konusunda) 

3. Androgenetik alopesi ve stigmatizasyon çalışma başlığının geliştirilmesine, bu konuda 

görüşlerin yapılan çalışmaların değerlendirilmesi sonrası tekrar gözden geçirilmesine 

4. Çalışma grubunda hızlı iletişim sağlanabilmesi için grup içi bir Whatsapp kurulmasına, bu 

kurulan grubun mail ortamında yapılan çalışmaların duyurulması amacıyla ve acil hızlı 

iletişim için kullanılmasına 



5. Türk Dermatoloji Derneği sayfasında yer alan hasta bilgilendirme formlarının gözden 

geçirilmesi ve Erkekte Androgenetik Alopesi, Kadında androgenetik alopesi, Alopesi 

areat, Telojen efluvium ve Primer kalıcı saç dökülmeleri konularının derneğe sorularak 

sonrasında kurulacak Whatsapp iletişim ortamında bu başlıktaki formların yeniden 

oluşturulması için form paylaşımının çalışma grubu üyeleri arasında yapılmasına 

6. Son zamanlarda sıkça konuşulan ve hastalarımız tarafından bizlere sorulan MAVİ SU 

olarak adlandırılan kellik ilacının içeriğindeki maddelerin analizi için TDD’ nden destek 

istenmesine ve destek alınması durumunda bu maddenin içeriğinin tespiti ve akabinde 

topluma açıklamada bulunulmasına  

7. Bir sonraki toplantının geniş katılımlı olması nedeniyle bir yıl sonraki Ulusal Dermatoloji 

Kongresinde yapılmasına kara verildi. 

 

 

 

 

 


